

Title (en)

Method and device for printing luggage labels, particularly for air transport, and labels obtained.

Title (de)

Verfahren und Apparat zum Drucken der Gepäcketiketten, besonders für Lufttransport und die Etiketten.

Title (fr)

Procédé et dispositif d'impression d'étiquettes de bagages, notamment pour transport aérien et étiquettes obtenues.

Publication

EP 0325515 A1 19890726 (FR)

Application

EP 89400104 A 19890112

Priority

FR 8800733 A 19880122

Abstract (en)

A continuous strip of paper (4) having predetermined lines of weakness, in the format of cut-out and ultimate separation of sections of a luggage label, is first of all moved progressively from a magazine (2). A reference position is then taken on the label. Desired information is subsequently printed, at two successive stations (IT1, IT2), on each label section, on both sides of the label. Finally, the label thus completed is cut off, via its end line of weakness, with a view to supplying this label. <IMAGE>

Abstract (fr)

Une bande de papier continu (4) présentant des lignes d'affaiblissement prédéterminées, au format de découpe et de partition ultérieure de tronçons d'une étiquette à bagage défile à partir d'un magasin (2). Puis, une position de référence est prise sur l'étiquette. Ensuite, des informations voulues sont imprimées en deux postes successifs (IT1, IT2) sur chaque tronçon d'étiquette, d'une manière recto-verso. Enfin, l'étiquette ainsi complétée, est découpée, en sa ligne d'affaiblissement d'extrémité, en vue de la délivrance de cette étiquette.

IPC 1-7

B41L 1/14; B65H 23/188; B65H 35/10

IPC 8 full level

B41J 11/42 (2006.01); **B41L 1/14** (2006.01); **B65C 9/46** (2006.01); **B65H 23/188** (2006.01); **B65H 35/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B41L 1/14 (2013.01); **B65C 9/46** (2013.01); **B65H 23/1882** (2013.01); **B65H 35/10** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0142855 A2 19850529 - KANZAKI PAPER MFG CO LTD [JP]
- [A] US 4375189 A 19830301 - BERNER GEORGE J, et al
- [A] US 3697300 A 19721010 - HOFER GEORGE W VON
- [A] US 4544437 A 19851001 - GIBSON WILLIAM K [CA]

Cited by

CN102883959A; US5423139A; US6349493B1; FR2918490A1; US5318817A; US5395667A; US8852370B2; US8167336B2; WO2005063501A1; WO0067206A1; US6321965B1; US6974270B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0325515 A1 19890726; EP 0325515 B1 19911106; DE 68900389 D1 19911212; ES 2023092 A4 19920101; ES 2023092 T3 19920601; FR 2626397 A1 19890728; FR 2626397 B1 19900518; JP H01231083 A 19890914

DOCDB simple family (application)

EP 89400104 A 19890112; DE 68900389 T 19890112; ES 89400104 T 19890112; FR 8800733 A 19880122; JP 1177889 A 19890120